
                                                                                                                                                                                       

ZAPISNIK 

 sa 18. sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva 

odrţane 20. novembra 2013. godine 

 

    Sjednica je poĉela u 10 ĉasova. 

    Predsjedavao je Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora 

    Sjednici su prisustvovali: doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša  

Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, Emilo Labudović, Milutin  

Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora.   

    Sjednici su prisustvovale Ljiljana Miljanić, Samostalna savjetnica ll i Mirjana Marović, volonterka u 

Odboru. 

     Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

     Predsjednik Odbora je predloţio dopunu dnevnog reda, a u vezi sa Zahtjevom za ostvarivanje prava na 
naknadu zarade po prestanku funkcije, za još godinu dana, a do sticanja prava na penziju, ranijeg 
poslanika Skupštine Crne Gore, Mehmeta Bardhija, uz konstataciju da je Zahtjev  upućen blagovremeno, 
ali da ga Sluţba Skupštine iz tehniĉkih razloga nije mogla ranije primiti, te da zbog potrebe hitnog 
rješavanja istog, (pravo na naknadu zarade po prestanku funkcije koje imenovani koristi, isteklo je 6. 
novembra 2013.godine), predlaţe da se Zahtjev, razmotri u okviru  druge taĉke dnevnog reda ove sjednice. 
 
Ĉlanovi Odbora su  prihvatili dopune dnevnog reda.  

 

     Za sjednicu je utvrĊen sljedeći 

 

 

DNEVNI RED: 

                                     - usvajanje zapisnika sa 16 i 17. sjednice Odbora -  

 

       1. UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKE O IMENOVANJU JEDNOG ĈLANA SENATA DRŢAVNE  

        REVIZORSKE INSTITUCIJE    

 

2. RAZMATRANJE ZAHTJEVA ZA PRODUŢENJE PRAVA NA NAKNADU PO PRESTANKU 
FUNKCIJE ZA JOŠ GODINU DANA, RANIJEG POSLANIKA MEHMETA BARDHIA, BROJ 00-63-
14/13-86 OD 19. NOVEMBRA 2013. GODINE. 

 

             Zapisnici sa 16. i 17. sjednice Odbora, usvojeni su jednoglasno i bez primjedbi. 

 

     1. UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKE O IMENOVANJU JEDNOG ČLANA SENATA DRŢAVNE 

REVIZORSKE INSTITUCIJE    

 

   Predsjednik Odbora Radivoje Lala Nikĉević, podsjetio je da Administrativni odbor predlaţe 

Skupštini Crne Gore, kandidata za imenovanje za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije i da je tim 
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povodom, na 17. sjednici Odbora, 5. novembra 2013. godine, odrţano konsultativno saslušanje prijavljenih 

kandidata. Podsjetio je i da su se na Javni poziv za imenovanje jednog ĉlana Senata Drţavne revizorske 

institucije, objavljenog 23. septembra 2013. godine, prijavili i konsultativnom saslušanju uĉestvovali 

kandidati: mr Branko Bulatović, dr Zarija Pejović, Neli Ćuković, Radule Ţurić, Ţarko Đurišić i Milan Radović. 

Predloţio je da na osnovu ĉlana 49 stav 1, a u vezi sa ĉlanom 65 stav 1 Poslovnika Skupštine Crne Gore, 

Odbor javnim glasanjem odredi kandidata za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, na naĉin da svaki 

ĉlan Odbora glasa za jednog kandidata i da kandidat koji dobije većinu od broja prisutnih ĉlanova bude 

predloţen Skupštini Crne Gore, za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije. U sluĉaju da nijedan od  

kandidat ne osvoji sedam glasova, odnosno većinu od broja prisutnih ĉlanova Odbora, u drugom krugu 

glasanja uĉestvovala bi dva kandidata sa najvećim brojem osvojenih glasova.  

 

       Ĉlan Odbora, Emilo Labudović, je ukljuĉujući se u diskusiju ponovo iznio svoj negativan stav i 
nezadovoljstvo zakazivanjem sjednice Odbora, u vrijeme odrţavanja plenarnog zasjedanja Skupštine, i 
zamolio da se to više ne ĉini, imajući u vidu njihove brojne poslaniĉke obaveze u vrijeme plenarnog 
zasjedanja. Osvrćući se na konstataciju o javnom glasanju kao najdemokratskijem glasanju, saopštio je, da 
po teoriji politiĉkog organizovanja tajno glasanje predstavlja najdemokratskiji metod glasanja u kome izbor 
glasaĉa na izborima i referendumu ostaje povjerljiv, te da će tajno glasanje osigurati da izbor bude 
autentiĉan, odnosno, lišen štetnih spoljnih uticaja, poput zastrašivanja i podmićivanja. Smatra i da je 
predlog predsjednika Odbora, o naĉinu glasanja, javna demonstracija tajnog glasanja, istovremeno se 
pitajući gdje piše da je tajno glasanje zabranjeno. Istiĉe takodje, da on nema problem iznošenja liĉnog 
stava, ĉak i onda kada je on u suprotnosti sa stavovima Kluba stranke kojoj pripada, ali da smatra, da ono 
što je dugogodišnja tekovina demokratije ne moţe se sada na ovoj sjednici promjeniti. Tajno glasanje 
smatra najdemokratskijom tekovinom, ali će se u sluĉaju da preovlada suprotno mišljenje, prikloniti takvom 
stavu većine ĉlanova Odbora.  
  

Predsjednik Odbora Radivoje Lala Nikĉević, saopštio je da on liĉno nema ništa protiv tajnog glasanja, 

kao i da je Sluţba Odbora, spremna  za organizovanje i procedure tajnog glasanja, ukoliko Odbor donese 

takvu Odluku.  

        Ĉlan Odbora, mr Aleksandar Damjanović, je ukljuĉujući se u diskusiju podsjetio ĉlanove Odbora, da se 

ovaj izbor za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, sprovodi u skladu sa Poslovnikom Skupštine 

Crne Gore, shodno ĉlanovima 73 i 112, insistirajući istovremeno na njegovom poštovanju. Saopštio je i da 

liĉno neće kršiti Poslovnik Skupštine Crne Gore, u kome je jasno definisano u kojim se sve sluĉajevima 

moţe odluĉivati tajnim glasanjem, ali i da neće uĉestvovati u odluĉivanju o predlogu za imenovanje jednog 

ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, ako se izbor organizuje tajnim glasanjem.  

Ĉlanovi Odbora su se nakon sugestije poslanika Emila Labudovića i mr Aleksandra Damjanovića, izjasnili o 

predlozima: 

-  Predlog poslanika Emila Labudovića, da se poslanici izjasne tajnim glasanjem imao je podršku 

ĉlanova Odbora, Emila Labudovića i Milutina Đukanovića. 

- Većinom glasova Odbor je prihvatio predlog da se javnim glasanjem izjasne o predlogu za kandidata 

za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije; (devet glasova za - Radivoje Lala Nikĉević 

predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša 
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Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan 

Perić ĉlanovi Odbora, dva glasa protiv - Kemal Zoronjić i Milutin Đukanović, i dva uzdrţana glasa - 

Emilo Labudović i, Rifat Rastoder. 

 

      Nakon sprovedenog glasanja javnom prozivkom, Odbor je konstatovao sljedeće: da je za izbor 

kandidata za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije  glasalo svih 13 poslanika, ĉlanova Odbora  i to 

na naĉin:  

 

- da Odbor predloţi Milana Radovića za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, glasalo je pet 

poslanika: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta 

Šćepanović i Radovan Obradović, ĉlanovi Odbora; 

 

- da Odbor predloţi dr Zariju Pejovića za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, glasalo je šest 

poslanika: doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Emilo Labudović, Milutin 

Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora;   

 

- da Odbor predloţi mr Branka Bulatovića, za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, glasao je 

poslanik Kemal Zoronjić, ĉlan Odbora, i 

 

- da Odbor predloţi Ţarka Đurišića za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, glasao je poslanik 

Rifat Rastoder, ĉlan Odbora. 

 

 

      Predsjednik Odbora je nakon glasanja konstatovao da saglasno rezultatima glasanja u postupku izbora 

kandidata za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, ni jedan od kandidat nije dobio potrebnu većinu, i 

da shodno prethodnom dogovoru, u drugi krug glasanja idu dva kandidata sa najvećim brojem osvojenih 

glasova u prvom krugu glasanja, odnosno, dr Zarija Pejović i Milan Radović.  

 

       Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, saopštila je svoje iznenaĊenje da se uopšte 

kandidat Milan Radović moţe podrţati kao kandidat za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, imajući 

u vidu ocjenu Evropske komisije o njegovom radu, kako u Parlamentu tako i u Zavodu za izvršenje kriviĉnih 

sankcija, gdje je upravo njegovo netransparentno i neracionalno trošenje novĉanih sredstava uslovilo 

negativnu ocjenu Evropske komisije, na što je svojevremeno upozoravala i Drţavna revizorska institucija u 

svojim izvještajima. Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, pitala je  da li to znaĉi da se 

njegovim predlaganjem ţeli ostvariti cilj namjernog urušavanja Drţavne revizorske institucije,  

saopštavajući istovremeno da se ona takvim namjerama oštro protivi.  

       Predsjednik Odbora, podsjetio je ĉlanove Odbora na obavezu Odbora, da utvrdi kandidata za ĉlana 

Senata Drţavne revizorske institucije.  

       Mr Aleksandar Damjanović, je ukljuĉujući se u raspravu predloţio, da se ukoliko postoje poslovniĉki 

mogućnosti a shodno ranijoj praksi, Parlamentu dostavi lista kandidata sa najvećim brojem osvojenih 

glasova, a da Parlament glasanjem imenuje jednog od njih za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije.  
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       Predsjednik Odbora je komentarišući ovaj predlog mr Aleksandar Damjanović, saopštio da se tim 

predlogom neće mnogo postići, da je taĉno da je bilo takvih sluĉajeva ranije, ali da je Parlament takve 

predloge uvjek vraćao odborima ĉija je obavez bila da utvrdi predlog kandidata i takav predlog dostavi 

Parlamentu na dalji postupak.   

      Nakon  iznijetih  konstatacija, ĉlanovi Odbora su pristupili drugom krugu javnog glasanja.   

      Odbor je nakon sprovedenog drugog kruga glasanja konstatovao sljedeće: da je za izbor kandidata za 

ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije,  glasalo  svih 13  poslanika, ĉlanova Odbora i to na naĉin;  

  

- da Odbor predloţi dr Zariju Pejovića za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, glasalo je šest 

poslanika: doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Emilo Labudović, Milutin 

Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora.   

 

- da Odbor predloţi Milana Radovića za ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije, glasalo je pet 

poslanika: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta 

Šćepanović i Radovan Obradović, ĉlanovi Odbora. 

 

         Poslanici, ĉlanovi Odbora, Rifat Rastoder i Kemal Zoronjić, se prilikom drugog kruga glasanja nijesu 

izjašnjavali za kandidate, već su se uzdrţali od glasanja. 

         Nakon sprovedenog i drugog kruga javnog glasanja Odbor je konstatovao da ni jedan od kandidat 
nije dobio potrebnu većinu glasova prisutnih ĉlanova, i da je potrebno po ubrzanom postupku ponovno 
pokrenuti  postupak  za imenovanje jednog ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije. 

         Odbor je jednoglasno donio odluku da se objavi ponovni Javni poziv za imenovanje jednog ĉlana 
Senata Drţavne revizorske institucije, putem štampanih medija: „Pobjeda“, „Dan“, „Dnevne novine“ i ND 
„Vijesti“ i na internet stranici Skupštine Crne Gore.  

     

2. RAZMATRANJE ZAHTJEVA ZA PRODUŢENJE PRAVA NA NAKNADU PO PRESTANKU 
FUNKCIJE ZA JOŠ GODINU DANA, RANIJEG POSLANIKA MEHMETA BARDHIA, BROJ 00-63-
14/13-86 OD 19. NOVEMBRA 2013. GODINE; 

 

Predsjednik Odbora je upoznao ĉlanove Odbora sa dostavljenim Zahtjevom ranijg poslanika Mehmeta  
Bardhia, za produţenje prava na naknadu po prestanku funkcije za još godinu dana, broj 00-63-14/13-86 
od 19. novembra 2013. godine. 

 
        Nakon upoznavanja sa sadrţinom Zahtjeva ranijeg poslanika Mehmeta Bardhia, za produţenje prava 

na naknadu po prestanku funkcije za još godinu dana, Odbor je konstatovao, da je Zahtjev dostavljen 

blagovremeno, ali da je isti nepotpun te da je potrebno da imenovani dostavi odgovarajući dokaz iz Fonda 

za Penzijsko i invalidsko osiguranje Crne Gore, da u periodu od godinu dana nakon isteka prava na 

naknadu po prestanku funkcije, stiĉe i ostvaruje pravo na penziju, odnosno, da navedeno pravo ostvaruje u 

periodu od 6. novembra 2013 do 6. novembra 2014. godine, kako bi Odbor o njemu mogao odluĉiti, shodno 

ĉlanu 10 stav 5 Zakona o zaradama i drugim primanjima drţavnih i javnih funkcionera Crne Gore ( pravo na 
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naknadu po prestanku funkcije moţe se produţiti za još godinu dana, ako u tom periodu njegov korisnik 

stiĉe pravo na penziju). 

 

        Uĉestvujući u raspravi mr Aleksandar Damjanović, je saopštio da u Zahtjevu ne vidi ništa sporno, da 

se iz sadrţine Zahtjeva vidi da podnosilac ima pravo na produţenje prava na naknadu po prestanku 

funkcije za još godinu dana, jer u tom periodu njegov korisnik stiĉe pravo na penziju, ali da se slaţe da se  

uputi odgovor Mehmetu Bardhiu, da svoj zahtjev dopuni neophodnim podacima u cilju poštovanja 

zakonskih odredbi. 

 

        Nakon što je Odbor iscrpio dnevni red, Predsjednik Odbora se zahvalio ĉlanovima Odbora na uĉešću 

na sjednici i zakljuĉio sjednicu u 11.00 ĉasova. 

 

 Broj 00-63-14/13 - 

Podgorica, 20. novembar 2013. godine  

 

 SEKRETARKA ODBORA                                                                          PREDSJEDNIK ODBORA   

       Goranka Vuĉinić                                                                                     Radivoje Lala Nikĉević 


